

**Protokół Nr 2 /2011**  
**z posiedzenia wspólnego komisji stałych Rady Gminy, które odbyło się w dniu**  
**26. 01. 2011 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w godzinach 10<sup>20</sup> – 19<sup>45</sup>**

Posiedzeniu przewodniczył radny Marian Grzegorski – przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej i Rolnictwa, który powitał zebranych radnych, Wójta i Przewodniczącego Rady Gminy. Następnie przedstawił poniższy porządek posiedzenia.

1. Analiza projektu budżetu gminy na rok 2011.

2. Zagadnienia bieżące i pod obrady sesji

Listy obecności w załączeniu do protokołu wss.

Na posiedzenie przybyła pani Jadwiga Kośka Skarbnik Gminy.

- Przewodniczący posiedzenia Komisji Wspólnych – radny Marian Grzegorski poinformował, że projekt omawiany będzie punkt po punkcie. Dodał, że na Komisji Budżetowej podjęto decyzję, aby wypracowane wnioski na komisji przekazywać Wójtowi. Zapoznał zebranych z wnioskami, jakie zgłoszono na Komisji Budżetowej. Zaapelował, aby pozostałe komisje postępowały w podobny sposób.

- Radny Andrzej Pawlik przeprosił za spóźnienie.
- Radny Marian Grzegorski zaproponował aby przesunięcia w projekcie budżetu przegłosowywać, zapytał o stanowisko radnych.
- Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował aby dogadać się w sprawie projektu na komisji, żeby nie było sprzeczek na Sesji.
- Radny Marian Grzegorski – przegłosowane wnioski będą omawiał na Sesji.

Podjęto dyskusję związaną z kwestią procedury omawiania projektu budżetu.

- Radny Mieczysław Worach – stwierdził, że głosowano zazwyczaj cały budżet i jak by to miało wyglądać teraz. Nie zapoznałem się dokładnie z projektem. Dobrze byłoby się zapoznać z całością, głosowanie punkt po punkcie może być nieefektywne, po zapoznaniu się z całością głosowanie na koniec.
- Radny Władysław Bogusz – na komisjach powinno się wszystko omówić a nie wnosić na sesje.
- Radny Andrzej Pawlik – nie powinniśmy toczyć wojny na Sesji, konsensus powinien być osiągnięty na komisji.
  
- Radny Michał Franas – odnośnie funkcji komisji, często jest to zamiatanie pod dywan, na komisjach było ustalane a na sesji było odwrotnie. Jest to łamanie standardów, nieuwzględnianie uchwał rady to po co jest rada. Pan będzie robił łaskę, że coś wrzuci. Wprowadzane są jakieś nowe standardy.
- Przewodniczący Rady stwierdził, że poprosił przewodniczących o odczytanie uchwał.

Pani Jadwiga Kośka – Skarbnik Gminy – rozpoczęła omawianie projektu budżetu gminy

- O godzinie 10<sup>45</sup> przybył radny Bolesław Kacprzak.

- Skarbnik Gminy poinformowała, że dochody ogółem wynoszą – 7 626 745 zł, są to dochody bieżące, nie planowano majątkowych. Wydatki ogółem – 7 565 655, w tym wydatki bieżące – 7 382 055, majątkowe – 183 600, nadwyżka – 61 090 zł. Do spłacenia pozostaje 306 000 pożyczek krajowych i 2 095 286,64 zł. pożyczek zagranicznych. Planuje się otrzymanie środków unijnych, które zostaną przeznaczone na spłacenie pożyczki

zagranicznej. Musimy zaciągnąć 240 tyś. kredytu aby zbilansować budżet.

Dodatkowych wyjaśnień odnośnie projektu budżetu udzielał Wójt Gminy.

W trakcie omawiania projektu budżetu radni podjęli dyskusję związaną z problemem wykupu gruntów w Mysiakowcu i innych miejscowościach.

W dalszej dyskusji omawiano kwestie związane z drogami oraz funduszem soleckim.

- Radny Marian Grzegorski – zaproponował, aby przejazdy były szerokie na 5 m. a do działek rolnych 4 m.
  - Wójt Gminy – poruszył problem położenia kabla telefonicznego w rowach.
  - Radny A. Pawlik – dobrze byłoby wystąpić do TP o inwentaryzację kabla.
  - Radny M. Worach – mając inwentaryzację zastrzegamy sobie, że jeżeli kabel będzie w innym miejscu to TP nie będzie robić roszczeń w przypadku powstania uszkodzenia.
  - Radny B. Kacprzak – ktoś tego doglądał i chyba za to odpowiada.
  - Przewodniczący Rady Gminy – trzeba się dogadać co do przepustów, czy robimy to z funduszu.
  - Radny K. Wielgus – jeżeli jest wpisane w fundusz to robimy, a jeżeli nie to nie.
- Po zakończeniu dyskusji, głos zabrała pani J. Kośka, która omawiała w dalszym ciągu projekt wydatków. Podczas omawiania projektu budżetu radni na bieżąco zgłaszali uwagi i propozycje.
- Przewodniczący posiedzenia radny Grzegorski ogłosił 5 minutową przerwę w posiedzeniu. Po wznowieniu obrad Skarbnik Gminy kontynuowała omawianie projektu budżetu gminy.
- Pani J. Kośka – w dziale Rada Gminy zwiększamy o 1700 zł., proszę wskazać źródło.
  - Radny Marian Grzegorski – powinien wskazać Wójt Gminy.
  - Wójt Gminy – doszliśmy do połowy budżetu, wskazujecie wydatki, a nie wskazujecie źródła pokrycia.
  - Radny M. Franas – odnośnie uchwały, jest to prawo a nie standardy, zadaniem Wójta Gminy było przedłożyć budżet uwzględniający uchwalane plany pracy.
  - Wójt Gminy – na Komisji Budżetowej zaplanowano 10 posiedzeń, na Oświatowej również 10, Komisja Rewizyjna – ustaliła 12 posiedzeń, wy dołożyliście od razu 11.
  - Radny Franas – czy w innych gminach Komisja Rewizyjna ma więcej posiedzeń, mogłaby się zmieścić w tej samej ilości.
- Radni podjęli dyskusję związaną z projektem budżetu oraz ilościami posiedzeń komisji Rady Gminy.
- O godzinie 12<sup>30</sup> posiedzenie opuścił radny Władysław Bogusz zwalniając się u prowadzącego posiedzenie.
- W dalszej dyskusji omawiano kwestie proceduralne związane z podjętą uchwałą, zgodnie z którą uchwalono po 11 posiedzeń dla komisji budżetowej i oświatowej oraz 12 dla Komisji Rewizyjnej.
- Podczas dalszego omawiania projektu radni na bieżąco zgłaszali uwagi i propozycje.
- Wójt Gminy – odnośnie wynagrodzeń, wzrost o inflację 2,5%, są tu również pracownicy interwencyjni.
  - Radny M. Grzegorski – w pozycji podróże służbowe, w ubiegłym roku było dużo jazdy, proponuję wziąć stąd 5 tys.
  - Wójt Gminy – mamy stawki 0, 35 i 0,50 zł. za km, ma się to nijak do kosztów właściwych.
  - Radny M. Grzegorski – zmniejszenie w rozmowach telefonicznych.
  - Radny M. Worach – wzrost wynagrodzeń na poziomie 2,5%, jak możemy odnieść się do wykonania. Wykonanie jest niższe.
  - Wójt Gminy – mogą dochodzić jubilatki i prace interwencyjne. W Urzędzie Pracy były środki obecnie jest dużo mniej.
  - Radny M. Worach – kwestia trzynastek, jest to realne wykonanie, dlatego zwiększenie planu.
  - Pani J. Kośka - pracownikom publicznym należy się trzynastka jeżeli przepracowali 6 miesięcy. Zalicza się na rok poprzedni.
  - Wójt Gminy – omówił kwestie związane z zatrudnianiem pracowników interwencyjnych.
- Radni podjęli dyskusję związaną z projektem budżetu oraz kosztami utrzymania samochodu Żuk i pracownikami interwencyjnymi.

- Radny B. Kacprzak – składka członkowska na LGD, co w tym roku z grupy możemy skorzystać, czy grupa zatrudnia pracownika. Nie widzę profitów z tej grupy. Czy ten pracownik będzie tylko z jednej gminy, czy też może być z innej.
- Wójt Gminy – jest to koordynator na ryczałcie.
- Radny B. Kacprzak – myślałem, że możemy walczyć o ten etat, mamy swoich wykształconych ludzi, od nas dojeżdżano również rowerami do Rzeczyca, czy ktoś pytał, czy ktoś chce, kto był z naszej gminy.
- Radny M. Grzegorski – był Wójcicki, Serafin, Kołodziejczyk.
- Radny B. Kacprzak – czy corocznie będziemy płacić na nią. Nie wierzę, że coś do nas wróci.
- Radny M. Franas – czy coś przewidziano na ten rok.
- Wójt Gminy – LGD może pozyskać 1200000, czyli po 300 na każdą gminę, z tych funduszy poszła Studzianna i dach na GOK.
- Radny B. Kacprzak – może porozmawiać z tą grupą i zrobić drogę, może porozmawiać w tej sprawie z Rzeczycą.
- Radny K. Wielgus – pytałem o 100 tys., nie otrzymałem odpowiedzi.
- Radny M. Grzegorski – proponuję zdjąć z energii elektrycznej 4 tysiące. Dalej z pozycji inne wydatki – zdjąć 2 tys. i dołożyć do pozycji dotyczącej wytyczeń geodezyjnych 2 tysiące. Rozmowy telefoniczne, dlaczego jest 7 tysięcy, zdjąć 2 tysiące i z podróży krajowych 4 tysiące.
- Radny A. Pawlik – odnośnie deficytu, gdybyśmy zdjęli znaczącą kwotę, czy w sierpniu możemy uzupełnić poprawkami.
- Pani J. Kośka – gdy zmniejszymy ogółem kwotę, zwiększa się wtedy nadwyżka, jeżeli nie wykorzystamy tych środków to będzie blokada i brak kredytów.
- Radny A. Pawlik – jeżeli trzeba będzie dołożyć to kto to robi, Wójt czy Rada.
- Pani J. Kośka – jeżeli będzie miał z czego, jeżeli nie to rada. Rada może wziąć kredyt na deficyt i wcześniejsze zobowiązania. Kredyt na inwestycje musi mieścić się w deficycie. Jeśli nie ma deficytu to nie ma kredytu.
- radny G. Świąder – przypominam o kanalizacji w Małoszycach, miała być w pierwszej kolejności. Przed wyborami nie było problemu, teraz nic nie słyhać o kanalizacji.
- Wójt Gminy – środki na projekt, potem wniosek do Urzędu Marszałkowskiego, omówił możliwości sfinansowania kanalizacji.
- Radny G. Świąder – wcześniej nie było obawy o branie kredytów.
- radny Franas – temat się rozmywa, każda złotówka jest ważna, bo z nich się składa budżet, albo głosujemy propozycje i usystematyzujemy dyskusję.
- radny marian Grzegorski powtórzył ustalenia – z energii elektrycznej 4 tys., inne wydatki 2 tys., rozmowy telefoniczne 2 tys., podróże służbowe 4 tys.
- Radny M. Worach – patrząc na pozycję Urząd Gminy jest to 1 pozycja, zaplanowana kwota 1 289 030, na całym Urzędzie zdjąć 40 tys i nie dyskutować więcej. Stawiam taki wniosek.
- Wójt Gminy – czy Urząd ma przestać działać,
- Radny M. Worach – czym uzasadniono podwyższone planowanie w porównaniu do roku ubiegłego.
- Wójt Gminy – były podwyżki 5%, miały wpływ na inne
- Radny B. Kacprzak – czy Wójt Gminy nie rozważał zakupu samochodu dla Urzędu.
- Dalsza dyskusja związana z proponowanymi oszczędnościami w dziale Urząd Gminy.
- Radny M. Worach – powtórzył wniosek o zdjęcie 30 tys z poz. Urząd Gminy.
- Radny G. Świąder – odnośnie szkoleń pracowników i odnośnie kształcenia pracowników czy to jest różnica, szkolenia a doksztalcanie.
- Pani J. Kośka – są to dwie różne pozycje, to nie jest to samo.
- Radny K. Wielgus – 15 tys. to dużo na szkolenia.
- Wójt Gminy – pracownicy muszą nadążać za zmianami prawa.

Dalsza dyskusja związana z ograniczaniem kosztów w poz. Urzędu Gminy.

- Radny G. Świąder – poruszył kwestie utrzymania EBO, strona www. i dostęp do internetu, czy to jest całość i jak to się ma do punktu niżej.

Na posiedzenie poproszono p. Marcina Wójcickiego, który omówił kwestie związane ze sprawami dot. internetu i stron internetowych.

- Radny M. Worach – zaproponował aby przegłosować obniżkę o 20 tyś. jest to jednocześnie wniosek

Radny Grzegorski poddał pod głosowanie wniosek – za wnioskiem radnego Woracha głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się.

- Wójt Gminy – stwierdził, że nie zgadza się z przegłosowanym wnioskiem.

- Pani J. Koska stwierdziła, że nie jest w stanie wprowadzić przegłosowanych zmian.

- Radny A. Pawlik – odnośnie wynagrodzenia w OSP.

- Wójt Gminy – 2 razy po  $\frac{1}{2}$  i  $\frac{1}{4}$  etatu

- Radny Pawlik – zapytał, czy są kierowcy są dostępni czasowo, czy pracują dodatkowo. Co to jest 8 tyś. dla Komendy Policji.

- Wójt Gminy – otrzymałem wniosek Komendy Policji o 8 tyś.

- Radny Pawlik – zastanowiłbym się nad tym, komendant powinien przybliżyć temat, może trochę skromniej.

- Radny B. Kacprzak – zaproponował 5 tyś.

- Radny A. Pawlik – zaproponował 4 tyś.

- Radny M. Grzegorski – stwierdził, że należy przeznaczyć 5 tyś. dla Komendy Policji.

Na posiedzenie poproszono panią Bieniek – pracownika do spraw Oświaty. W dalszej dyskusji radni omawiali projekt budżetu dotyczący oświaty i funkcjonowania szkół.

- radny Wielgus – zauważył, że włożono duże środki i nie zaplanowano żadnych oszczędności.

- Radny Franas – omawiamy 3 szkoły, ale musimy dzisiaj podjąć poważną debatę na temat szkół, ponarzekamy sobie, jeżeli dyrektorzy nie uświadomią sobie i my, że tu jest problem, za rok weźmiemy kredyt, nie mówilibyśmy o tych kwotach, oszczędzamy wszędzie. Apeluję o dyskusję, bo Wójt unika tematu.

Dalsza dyskusja związana z problemem finansowania oświaty.

O godzinie 15<sup>10</sup> – przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę w posiedzeniu. O godzinie 15<sup>20</sup> posiedzenie opuścił radny Franas. Po wznowieniu obrad radni podjęli dalszą dyskusję związaną z kosztami funkcjonowania oświaty. Omawiano budżet Szkoły Podstawowej w Poświętnem.

- Radny M. Grzegorski – ze środków czystości – proponuję zabrać 1 tyś.

- Wójt Gminy – wyrównania – zapłacimy 180 tyś.

- Radny M. Worach – należy o tym porozmawiać, ponieważ oni dostaną za nic, kto odpowiada za organizację szkoły, proponuję rozmowę aby poprawiła się organizacja pracy w szkole. Nie trzeba dawać tych pieniędzy za nic. Nic nie robimy aby to zmienić.

W dyskusji Wójt omówił przeprowadzone reorganizacje w szkołach oraz wielkość dopłaty do oświaty. Dodał, że etaty i godziny się nie zmieniły. Na posiedzenie przybyli kierownicy jednostek organizacyjnych. Omawiano również możliwość utworzenia szkół społecznych.

- Radny Marian Grzegorski – przeszedł do omówienia budżetu placówek kultury, poprosił kierownika o wyjaśnienie założeń projektu.

- Projekt budżetu Gminnego Ośrodka Kultury omówiła pani Halina Zasowska – kierownik GOK.

O godzinie 16<sup>15</sup> powrócił radny W. Bogusz.

- Radny K Wielgus – zapytał, dlaczego wzrósł tak koszt internetu

- pani Zasowska – są to założenia, wzrósł Vat, część placowa z projektu a teraz wszystko z budżetu, wzrost kosztów internetu jest związany ze wzrostem prędkości łącza.

- Radny K. Wielgus – na co gaz w GOK.
  - pani Zasowska – już to omawiałam, korzystają z gazu Kola Gospodyń wiejskich oraz osoby korzystające z GOK, są warsztaty kulinarne dla dzieci.
  - Radny M. Grzegorski – Podziękował kierownikowi GOK i poprosił Panią Szufladowicz o przedstawienie projektu budżetu biblioteki.
  - Pani Szufladowicz – przedstawiła projekt budżetu biblioteki na rok 2011.
- Podjęto dyskusję związaną z funkcjonowaniem biblioteki.
- Radny M. Kacprzak – zapytał, czy nie można zmienić godzin pracy filii biblioteki w Dębie, aby 1 raz biblioteka była czynna do 16<sup>00</sup>.
  - Radny M. Grzegorski – zapytał o wzrost kwoty na nagrody, zakup druków, wyjaśnień udzielała pani kierownik.
- W dalszej części dyskusji radni omawiali projekt budżetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Projekt przedstawiła pani Podlasek Kierownik Ośrodka.
- Podjęto dyskusję związaną z funkcjonowaniem GOPS oraz usługami opiekuńczymi świadczonymi przez GOPS.
- Radny M. Grzegorski – ile kosztuje dożywianie.
  - pani Podlasek – zakupujemy posiłek – zupa za 1 zł, drugie danie za 2 zł. Gminę kosztuje to 3 zł.
  - Radny M. Grzegorski – obliczyłem, że zupa faktycznie kosztuje 4 zł. a drugie 8 zł z wliczeniem wszystkich kosztów. Następnie podziękował pani kierownik za przedstawienie informacji oraz pani Bieniek za złożenie wyjaśnień.
- W dalszej części posiedzenia omawiano kwestie projektu budżetu Zakładu Usług Komunalnych, który przedstawił pan Lipski – kierownik ZUK udzielając dodatkowych wyjaśnień.
- O godzinie 17<sup>00</sup> posiedzenie opuścił radny Krzysztof Wielgus.
- pan Lipski – szczepienia przymusowe przeciw żółtacze, durowi brzuszemu, tężcowi. Za energię przyszła Faktura za grudzień w wysokości – 3700 zł. Wystąpimy o zmianę przydziału mocy aby obniżyć koszty. Ograniczono zużycie energii na oczyszczalni i hydroforni, wyłączono grzejniki.
  - Wójt Gminy – przy sprzedaży wody i ścieków jest założenie do nowych taryf.
  - Wójt Gminy – po oddaniu oczyszczalni wzrastają koszty oczyszczania ścieków, trzeba będzie zmieniać taryfy lub dokładać pieniędzy
  - Kierownik ZUK – oczyszczalnia oczyszcza około 30 m<sup>3</sup> na dobę a może 150, są dodatkowe koszty, których wcześniej nie było.
  - Radny B. Kacprzak – odnośnie mocy przerobowej, nikt nie przewidział zapotrzebowania mocy
  - Kierownik ZUK – jest to moc wszystkich odbiorników energii, planowana na pełne zużycie.
- Podjęto dyskusję związaną z wyliczeniem poboru mocy na hydroforni oraz możliwościami zmian mocy i umów.
- O godz. 17<sup>50</sup> – posiedzenie opuścił radny Jan Świąder.
- O godzinie 17<sup>50</sup> posiedzenie opuścił radny B. Kacprzak.
- O godzinie 18<sup>00</sup> posiedzenie opuścił radny Moskwa.
- Na posiedzenie powróciła Skarbnik Gminy, która omówiła dalsze pozycje projektu budżetu. Dodatkowych wyjaśnień udzielał Wójt Gminy.
- Wójt Gminy – dowóz opiera się o kwoty z przetargu sierpniowego. Część etatu pani Zasowskiej jest płacone ze środków alkoholowych.
  - Radny M. Grzegorski – czy było zebranie Komisji Alkoholowej, dlaczego nie ma środków na pogadanki, nawet księża omawiają kwestie pogadanek
  - Skarbnik Gminy – są tutaj tylko wynagrodzenia, nie ma wpisu na co ona jest przeznaczona.

Podjęto dyskusję związaną z rozdziałem środków komisji AA. oraz organizacją różnych pogadanek.

- Wójt Gminy – omówił sprawy związane z kanalizacją, dodał, że nabór będzie około marca kwietnia, teraz robiony jest projekt. Musi być inwestycja etapowa rozłożona na 3 lata. W budżecie brakuje środków.

Podjęto dyskusję związaną z przedstawionym problemem budowy kanalizacji. Wyjaśnień udzielał Wójt Gminy, który omówił dodatkowo problemy związane z projektowaniem kanalizacji.

- Radny G. Świąder – stwierdził, że powtarza się, była rozmowa o kanalizacji Małoszyc, były inwestycje, ale nic do Małoszyc nie szło. Dodał, że Wójt może nie lubić radnego Świądra ale powinien szanować mieszkańców. W pierwszej kolejności kanalizacja należy się dla Podwiatraczna i Małoszyc. Wszystkie woda z Poświętnego idzie na Małoszyce bo tam jest górka. Odnośnie zgód na działki, to każdy wyraził zgodę na przejście przez ogródki. Na poprzednim zebraniu były zgody na ogródki. Obecnie plan zmieniono i przełożono na drugą stronę.

Dalsza dyskusja związana z projektowaniem kanalizacji.

- Wójt Gminy – dodał, że kable telefoniczne położono poboczem, skomplikowało to inne inwestycje.

- Radny M. Worach – czy projekt musi obejmować wszystkie miejscowości, czy tylko na wybrane, od pani Lasoty słyszałem, że ustalono projektanta i czy był to jedyny.

- Wójt Gminy – robiliśmy rozpoznanie, nie było przetargu, nie ma zapytań.

Podjęto dalszą dyskusję związaną z budową kanalizacji oraz omawianiem projektu budżetu.

- Radny M. Kacprzak – jak ma być udostępniona świetlica bo jest zamknięta, a ogrzewanie jest płacone.

- Radny K. Wielgus – przenieść tam bibliotekę.

- Wójt Gminy – nie ma tam pomieszczenia dla biblioteki.

- Radny M. Worach – co kupimy dla świetlicy w Brudzewicach.

- Wójt Gminy – 5 tyś. przeznaczone na projektanta.

- Radny M. Worach – jak to się ma do obietnic przedwyborczych.

Podjęto dyskusję związaną z omawianym problemem świetlicy w Brudzewicach.

- Radny W. Bogusz – jeśli będą inwestycje w Brudzewicach czy Małoszycach to podniesiemy za tym rękę.

- Radny G. Świąder – nie mam nic do Dęby i Brudzewic, gdy były inwestycje w tamtych miejscowościach podniosłem rękę. Apeluję o zwrócenie uwagi na to, że Małoszyce nie dostały nic w tym budżecie. Zapytał od kiedy prowadzącemu tak zależy na świetlicach, które są budowane i ogrzewane nie wiadomo dla kogo.

Podjęto dalszą dyskusję związaną z problemem szczupłości budżetu oraz wykonanymi inwestycjami na terenie gminy. Omawiano również kwestie utrzymania klubu sportowego.

Pani Skarbnik odczytała pismo klubu z prośbą o zwiększenie dotacji dla klubu.

- Radny K. Wielgus zaapelował o zwiększenie nakładów na klub sportowy.

- Pani Skarbnik w dalszej części posiedzenia omawiała kwestie WPF, jaki ma być jako nowość podjęty w tym roku. Uchwała ta będzie szła pierwsza przed budżetem. Pani Skarbnik omówiła projekt. Jest on rozłożony na 10 lat, ponieważ był kredyt na 10 lat.

- Radny K. Wielgus – co z herbem

- Radny M. Grzegorski – czy zabezpieczono środki na ekspertów, dodał, że należy wybrać radnego Pawlika aby tym się zajmował.

- Radny K. Wielgus – nie ma wszystkich radnych, a może ktoś chciałby pracować w komisji.

- Radny A. Małachowski – walczyliśmy o 100 czy 200 zł. a lekką ręką dajemy 10 tyś. dla klubu sportowego.

- Radny Goska – czy można zmienić coś w funduszu. Był zapisany remont drogi, a chcemy na rowy.
- Wójt Gminy – rowy są przy powiatówce, można rozmawiać z powiatem , może się zrobi wspólnie. Nie ma możliwości angażowania w inną drogę niż gminna. Robimy porozumienie i dofinansowujemy zadanie.

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący posiedzenia radny Grzegorski o godzinie 19<sup>45</sup> zamknął posiedzenie wspólne komisji stałych.

Protokołował

Bolesław Kośka

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Andrzej Pawlik

Przewodniczył:

Przewodniczący Komisji Budżetowo-  
Gospodarczej i Rolnictwa

Marian Grzegorski

Przewodniczący Komisji Oświaty,

Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych

Andrzej Małachowski